

## **Mainland China Privacy Notice Addendum**

This mainland China privacy notice addendum (this “**Addendum**”) is in addition to the global privacy notice (available at [Privacy notice | Knorr-Bremse Group](#)) and will apply if any of your personal information is being processed by any Knorr-Bremse entities located in the mainland of the People’s Republic of China (excluding Hong Kong, Macao and Taiwan for the purposes of this Addendum) (“**Mainland China**”). In the event of any conflict or inconsistency between the global privacy notice and this Addendum, the terms of this Addendum shall govern and prevail.

### **Personal Information We Collect and Share**

We collect personal information from you as necessary for the purposes set out in the global privacy notice and this Addendum. We will not provide your personal information to any third parties unless there is a legitimate basis for doing so under Mainland China’s applicable laws or regulations (“**Applicable Laws**”).

For the purposes stated in the global privacy notice, and only to the extent necessary and lawful, we may share your personal information with the affiliates of Knorr-Bremse, located in or outside of Mainland China, for the purposes of processing your enquiry and/or your request for information/newsletters.

We may also share your personal information with governmental, regulatory, and law enforcement authorities to comply with statutory obligations. Additionally, we may disclose your personal information to third parties if required by law, a statutory provision, legal decision, or if necessary to protect and defend our rights.

### **Processing of Sensitive Personal Information**

Sensitive Personal Information refers to personal information that, once leaked or used illegally, is likely to cause damage to the personal dignity of a natural person or endanger personal or property safety, including such information as biometrics data, religious belief, specific identities, medical health, financial accounts, and whereabouts, and the personal information of minors under the age of 14.

In principle, we do not collect any sensitive personal information. In the event we are to process your sensitive personal information, we will obtain your separate consent and act in accordance with Applicable Laws.

### **Personal Information on Minors Under the Age of 14**

We do not intentionally collect personal information from individuals under the age of 14. Should we become aware that an individual under the age of 14 has submitted personal information without parental or guardian consent, we will take appropriate measures to delete such information in compliance with Applicable Laws. When collecting personal information of individuals under the age of 14 with parental or guardian consent, we will process such information as allowed by law or as explicitly authorized by the parents or guardians.

## **Cross Border Transfer of Personal Information**

We may transfer your personal information outside of Mainland China for the purposes set out in the global privacy notice. When transferring your personal information outside of Mainland China, we will do so in accordance with Applicable Laws. Please note that if you contact us or request information/newsletters via our website, you understand and agree that we may transfer your personal information to our affiliated companies overseas. The list of overseas data recipients can be found at <https://www.knorr-bremse.com/en/company/knorr-bremse-worldwide/>.

## **Personal Information Retention**

We will retain your personal information only as long as needed to fulfill the purposes outlined in the global privacy notice and as required by Applicable Laws.

## **Your Rights**

Subject to the requirements stipulated by Applicable Laws, you have the following rights in addition to the rights set out in the global privacy notice:

- access to your personal information;
- copy of your personal information;
- rectification of incorrect or incomplete information;
- deletion of your personal information;
- restriction or objection of the processing of your personal information;
- the right to withdraw consent (the withdrawal of consent shall not affect the lawfulness of processing based on consent before its withdrawal);
- the right to request explanation of our personal information processing rules;
- other rights under Applicable Laws.

## **Contact us**

If you have any questions regarding our processing of your personal information, or would like to exercise any of your rights in accordance with Applicable Laws, please contact the Knorr-Bremse data protection organization at [privacy@knorr-bremse.com](mailto:privacy@knorr-bremse.com).

## 中国内地隐私协议附录

此中国内地隐私声明附录（“**本附录**”）是全球隐私声明（[Privacy notice | Knorr-Bremse Group](#) 找到）的补充，并将任何克诺尔集团位于中华人民共和国内地就（本附录而言，不包括香港、澳门和台湾）（“**中国内地**”）的实体处理您任何个人信息时适用。如果全球隐私声明与本附录之间存在任何冲突或不一致，则以本附录的条款为准。

### **我们收集和共享的个人信息**

我们根据全球隐私声明和本附录所述目的收集您的个人信息。除非根据中国大陆适用法律或法规（“**适用法律**”）有合法依据，否则我们不会向任何第三方提供您的个人信息。

出于全球隐私声明中所述的目的，并且仅在必要和合法的范围内，我们可能会与位于中国内地境内或境外的克诺尔分支机构共享您的个人信息，以便处理您的查询和/或您的信息/通讯请求。

我们也可能会将您的个人信息分享给政府、监管机构和执法部门，以遵守我们的法定义务。此外，如果法律、法定规定、法律裁决要求，或为了保护 and 捍卫我们的权益，我们可能会向第三方披露您的个人信息。

### **敏感个人信息的处理**

敏感个人信息是指一旦泄露或被非法使用，可能对自然人的尊严造成损害或危及人身、财产安全的个人信息，包括生物识别数据、宗教信仰、特定身份、医疗健康、金融账户、行踪轨迹等信息，以及 14 岁以下未成年人的个人信息。

原则上，我们不会收集任何敏感个人信息。如果我们需要处理您的敏感个人信息，我们将取得您的单独同意，并遵守相关法律规定。

### **14 岁以下未成年人的个人信息**

我们不会有意地收集 14 岁以下未成年人的个人信息。如果我们发现未成年人在未获得父母或监护人同意的情况下提交了个人信息，我们将采取适当措施根据相关法律删除这些信息。在征得父母或监护人同意的情况下收集 14 岁以下未成年人的个人信息时，我们将根据法律法规允许或父母或监护人明确授权的范围处理这些信息。

### **跨境传输个人信息**

我们可能会出于全球隐私声明中所述的目的，将您的个人信息转移到中国内地以外的地区。在将您的个人信息传输到中国内地以外的地区时，我们将遵循适用法律。请注意，如果您通过我们的网站联系我们或索取信息/通讯，则表示您理解并同意我们可能会将您的个人信息传输给我们在境外的关联公司。境外接收方名单请参见：<https://www.knorr-bremse.com/en/company/knorr-bremse-worldwide/>。

## 个人信息保存

我们保存您个人信息的期限仅限于实现全球隐私声明中所述目的以及适用法律所要求所需的时间。

## 您的权利

根据适用法律的规定，除全球隐私声明中规定的权利外，您还享有以下权利：

- 访问您的个人信息；
- 复制您的个人信息；
- 更正不正确或不完整的信息；
- 删除您的个人信息；
- 限制或反对处理您的个人信息；
- 撤回同意的权利（撤回同意不影响我们此前基于您的授权而开展的个人信息处理的合法性）；
- 要求解释我们的个人信息处理规则的权利；
- 适用法律规定的其他权利。

## 联系我们

如果您对我们处理您的个人信息有任何疑问，或希望根据适用法律行使您的任何权利，请通过 [privacy@knorr-bremse.com](mailto:privacy@knorr-bremse.com) 与克诺尔数据保护组织联系。